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國立臺灣科技大學研發成果運用利益揭露書
National Taiwan University of Science and Technology
Disclosure Statement of Interest in the Utilization of Research and Development Results
	研發成果運用案件名稱Title of Research and Development Results Utilization Case：

	□(請勾選)本人聲明依本校「研發成果利益衝突與資訊揭露管理要點」第5點第2項之規定，無任何需揭露之情事。且本人承諾：於本校任職期間，若填寫完成本揭露書之後，有任何依照本校「研發成果利益衝突與資訊揭露管理要點」需揭露之情事，將主動於該情事發生(例如:收受合作廠商超過新台幣十五萬元以上之財產利益)後1個月內，主動以書面向本校產學處揭露該情事。產學處應將創作人揭露資訊提送科技權益委員會審查。
□(Please check) I hereby declare that, in accordance with Article 5, Paragraph 2 of the NTUST "Directions Governing Conflicts of Interest and Information Disclosures Related to Research and Development Results," I have no matters that require disclosure. Furthermore, I pledge that during my tenure at the University, if any matter arises after the completion of this disclosure statement that requires disclosure as per the NTUST "Directions Governing Conflicts of Interest and Information Disclosures Related to Research and Development Results," I will proactively disclose such matter in writing to the NTUST Office of Industry-Academia Cooperation within one month of its occurrence (e.g., receiving property interests exceeding NT$150,000 from a collaborating company). The Office of Industry-Academia Collaboration shall submit information disclosed by creators to the Technology Rights Committee for review.

· 摘錄本校「研發成果利益衝突與資訊揭露管理要點」第4點：『本要點所稱利益衝突，指當事人在擬授權或讓與研發成果時即已具備，或者約定將於授權或讓與研發成果而取得下列利益關係之情事：
· Excerpt from Article 4 of the NTUST "Directions Governing Conflicts of Interest and Information Disclosures Related to Research and Development Results"：『 "Conflict of interest" in these Directions means that a party, at the time of the intended licensing or assignment of the R&D results, already possesses, or by agreement will obtain upon the licensing or assigning the R&D results, an interest as set out below：
一、當事人及其配偶、未成年子女，於前一年內自該產學合作機構獲得合計超過新臺幣十五萬元之財產上利益，或持有產學合作機構百分之五以上之股權。
二、當事人或其關係人，擔任該產學合作機構或擬研發成果授權或讓與之合作機構負責人、董事、監察人或經理人之職務。但前述人員係經政府或本校指派擔任前述職務時，應依其他法令規定辦理。』

	1. The party, his/her spouse, and minor children, during the preceding 1 year, have or will have obtained from the supporting entity pecuniary interest in aggregate exceeding NT$150,000 in value, or hold 5 percent or more of the equity in the supporting entity.
2. The party or its related party hold positions as the responsible person, director, supervisor, or manager of the supporting entity or the collaborative institution to which the research and development outcomes are intended to be licensed or assigned. However, when an aforesaid person has been appointed by the government or NTUST to serve in an aforesaid position, the matter shall be handled in accordance with other applicable laws and regulations.』


聲明人Declarant：
系所Department：
職稱Job title：

簽名Signature：                       

簽署日期Date of Signature：     年     月     日
This ____ day of _____, ______

	□(請勾選)本人聲明依本校「研發成果利益衝突與資訊揭露管理要點」第5點第2項之規定，有需揭露之情事如下(請分點分項敘述)：
□(Please check) I hereby declare that, in accordance with Article 5, Paragraph 2 of the NTUST "Directions Governing Conflicts of Interest and Information Disclosures Related to Research and Development Results," I have matters that require disclosure as follows(please itemize)：
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
                                                            
;且本人聲明:已經誠實地依照本校「研發成果利益衝突與資訊揭露管理要點」之相關規定克盡揭露義務，若有欺瞞或隱匿等情事，同意依相關法規論處。
Furthermore, I declare that I have honestly fulfilled my disclosure obligations in accordance with the relevant provisions of the NTUST "Directions Governing Conflicts of Interest and Information Disclosures Related to Research and Development Results." I agree to be dealt with in accordance with relevant laws and regulations if any deception or concealment is found.


聲明人Declarant：
系所Department：
職稱Job title：

簽名Signature：                       

簽署日期Date of Signature：     年     月     日
This ____ day of _____, ______





